



### Binogi Video: [Circuits in Series and in Parallel](#)

English-French Bilingual Concept List  
The ESCAPE Projects

<b>Electrical Current</b> The rate at which electrical charge flows past a point in a circuit.	<b>Le courant électrique</b> La fréquence des charges électriques qui passent dans un circuit donné.	
<b>Discharge</b> The process whereby electrons move from a negatively charged place to a more positively charged place in order to even out an imbalance of charges.	<b>Une décharge</b> Le processus par lequel des électrons bougent d'un lieu chargé négativement à un lieu chargé positivement afin d'équilibrer les charges.	
<b>Voltage</b> A measure of the difference in electrical charge between two points in a circuit.	<b>Le voltage</b> La mesure de différence de charge électrique entre deux points dans un circuit donné.	
<b>Circuit</b> A closed pathway that an electric current travels along.	<b>Le circuit</b> Un parcours fermé par lequel un électron voyage.	
<b>Volt</b> A unit for measuring the force that moves an electric current.	<b>Un volt</b> L'unité de mesure de la force qui fait bouger un courant électrique.	